
ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΕΚΠΑΙΔΕΥΤΙΚΩΝ ΠΡΩΤΟΒΑΘΜΙΑΣ ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗΣ  

ΝΕΑΣ ΣΜΥΡΝΗΣ 

 ΕΝΗΜΕΡΩΤΙΚΟ ΔΕΛΤΙΟ Ν. 200 
ΕΝΗΜΕΡΩΣΗ ΓΙΑ ΤΗΝ ΕΚΤΑΚΤΗ ΓΕΝΙΚΗ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗ  

ΤΗΣ 9 ΜΑΡΤΙΟΥ 2023 

Πραγματοποιήθηκε την Πέμπτη 9 Μαρτίου η έκτακτη Γενική Συνέλευση του Συλλόγου 

Εκπαιδευτικών Νέας Σμύρνης με θέμα την ατομική αξιολόγηση. Δυστυχώς η συνέλευση δεν είχε 

απαρτία, καθώς παραβρέθηκαν μόνο 23 συνάδελφοι, αλλά υπήρξε πλούσια και γόνιμη συζήτηση. 

Η Πρόεδρος του Συλλόγου αναφέρθηκε σύντομα στο πλαίσιο δράσεων που προτείνει η ΔΟΕ 

για το επόμενο διάστημα σε σχέση με το ζήτημα της αξιολόγησης και παρουσίασε τις ομόφωνες 

προτάσεις-αποφάσεις του ΔΣ. Ακολούθησε πλούσια συζήτηση για την οργάνωση των δράσεων. 

Καταλήξαμε ομόφωνα στα παρακάτω:   

 

Α. Το επόμενο διάστημα αναμένεται να τοποθετηθούν οι Σύμβουλοι-Επιθεωρητές και στην περιοχή 

μας. Θα είναι δύο για τα δημοτικά (ένας για 4ο και Άγιο Ανδρέα και ένας για τα υπόλοιπα δημοτικά, 

καθώς και ένας για τα νηπιαγωγεία).  

Σημαντικό είναι να γνωρίζουν όλοι οι συνάδελφοι πώς κινούμαστε από εδώ και πέρα:  

1. Υπογράφουμε ΟΛΟΙ (νεοδιόριστοι, μόνιμοι, αναπληρωτές, εκπαιδευτικοί παράλληλης στήριξης, 

ΕΒΠ, ψυχολόγοι, κοινωνικοί λειτουργοί) το κείμενο απεργίας-αποχής της ΔΟΕ και το κείμενο της 

ΠΟΣΕΕΠΕΑ και το καταθέτουμε στη διεύθυνση του σχολείου, ώστε να πάρει αριθμό πρωτοκόλλου.  

Προσοχή: Όσοι δουλεύουν σε πολλά σχολεία (δάσκαλοι ειδικοτήτων, ψυχολόγοι, κοινωνικοί 

λειτουργοί κλπ), υπογράφουν σε ΟΛΑ τα σχολεία. Η παραπάνω δήλωση θωρακίζει τους συναδέλφους 

με την κάλυψη που προσφέρει η συμμετοχή σε μια νομικά κατοχυρωμένη και νόμιμη ενέργεια. Η 

απεργία – αποχή. καλύπτει σε όλες τις φάσεις τους συναδέλφους από όλα τα εξωδιδακτικά καθήκοντα 

που σχετίζονται με την ατομική αξιολόγηση, όπως από τη συνάντηση με τον Σύμβουλο Εκπαίδευσης, 

την ενημέρωση της ψηφιακής πλατφόρμας, την κατάθεση έκθεσης ατομικής αυτοαξιολόγησης.  

2. Σε περίπτωση που ο σύμβουλος επικοινωνήσει με τον υποψήφιο αξιολογούμενο, ο/η 

συνάδελφος ενημερώνει ΑΜΕΣΩΣ το ΔΣ για τη μέρα και την ώρα που όρισε την επίσκεψή του (το 

τηλέφωνο της προέδρου Σοφίας Καραμπά είναι 6943879575 και του γραμματέα Αχιλλέα Στεφάνου 

6934962526), ώστε να προχωρήσουμε άμεσα στις επόμενες ενέργειες.  

3. Αποφασίστηκε να φτιάξουμε πανό το οποίο θα μπαίνει έξω από το σχολείο που πρόκειται να 

επισκεφθεί ο σύμβουλος -όπως έγινε και στην Κρήτη, Πελοπόννησο κλπ και μια ομάδα συναδέλφων, 

μαζί με όσους εκπαιδευτικούς του σχολείου μπορούν, να βρίσκεται έξω από το σχολείο, για να 

εμποδίσουν τον/την σύμβουλο να μπει στο σχολείο και για να στηρίξουν τον αξιολογούμενο. 

Κανείς/καμία συνάδελφος δεν πρέπει να νιώσει μόνη σε αυτή τη διαδικασία, η αξιολόγηση αφορά όλους 

μας. Το πανό μας θα γράφει: «Κανείς μόνος / καμία μόνη. Στάση Αξιο-πρέπειας». 



4. Όσοι συνάδελφοι/σσες θέλουν να συμμετέχουν στην ομάδα συμπαράστασης στον 

αξιολογούμενο, η οποία θα μπλοκάρει την είσοδο του σχολείο, να δηλώσουν τη διαθεσιμότητά τους 

στο μέιλ του συλλόγου, ώστε να μπορεί να ειδοποιηθεί άμεσα μέσω όλων των δυνατών τρόπων (μέιλ, 

τηλεφώνου, viber, messenger κλπ). Εκείνη τη μέρα θα χρειαστούν όσοι συνάδελφοι περισσότεροι 

μπορούν. Δεν είναι απαραίτητο κάποιος να δηλώσει στάση, μπορεί να έχει κενό, ίσως έχει σχολάσει 

ήδη ή δεν έχει πάει ακόμη σχολείο. Στην ομάδα αυτή μπορούν να είναι και γονείς του σχολείου μας, οι 

οποίοι γνωρίζουμε ότι στηρίζουν τον αγώνα μας.  

5. Την ημέρα επίσκεψης του συμβούλου ο αξιολογούμενος πρέπει να δηλώσει στάση εργασίας. Η 

ΔΟΕ έχει κηρύξει επαναλαμβανόμενες τρίωρες στάσεις εργασίας έως τέλος Μαρτίου και το ίδιο θα 

κάνει ο σύλλογός μας σε περίπτωση που χρειαστούν επιπλέον. Την ίδια μέρα μπορούν να δηλώσουν 

στάση και όσοι από τους συναδέλφους θέλουν, για συμπαράσταση στον αξιολογούμενο.  

6. Είναι προφανές ότι θα χρειαστεί ενδεχομένως ένας/μια αξιολογούμενος/η να κάνει διαδοχικές 

και πολλές στάσεις εργασίας. Στην περίπτωση αυτή ενεργοποιούμε το απεργιακό ταμείο.  

7. Το ΔΣ έχει αρχίσει και θα εξακολουθήσει τις επισκέψεις στα σχολεία, ώστε όλοι οι συνάδελφοι 

να είναι ενήμεροι για τις εξελίξεις.  

 

Β. Θα αναρτηθούν πανό του Συλλόγου σε3-4 κεντρικά σχολεία, που να συνδέουν το έγκλημα στα 

Τέμπη με τις υποδομές των σχολείων: «Δεν ξεχνάμε: Αυτοί μετράνε κέρδη και ζημιές, εμείς 

μετράμε ανθρώπινες ζωές. Σύγχρονες και ασφαλείς σχολικές υποδομές». 

 

Γ. Επίσης συζητήθηκαν οι εξελίξεις με το 6ο Νηπιαγωγείο. Το ΔΣ ενημέρωσε για την κωλυσιεργία 

του Δήμου, ο οποίος δεν θέλει να δεσμευτεί για οποιαδήποτε εξέλιξη. Ο Σύλλογός μας με ανακοίνωσή 

του θα ενημερώσει την εκπαιδευτική κοινότητα για το θέμα. Ζητάμε από το Δημοτικό Συμβούλιο να 

γίνει έκτακτη συνεδρίαση με θέμα το 6ο Νηπιαγωγείο, με συμμετοχή του Συλλόγου μας, της Ένωσης 

Γονέων, των εκπαιδευτικών του 6ου Νηπιαγωγείου και του Συλλόγου Γονέων του 6ου Νηπιαγωγείου 

στην οποία, ο πρώην Αντιδήμαρχος Παιδείας και Πρόεδρος της ΔΕΠ να ενημερώσει ΠΛΗΡΩΣ για 

την κατάσταση και να μας εξηγήσει ποιος είναι ο σχεδιασμός του Δήμου για το θέμα. Προσδοκούμε 

από όλους τους Δημοτικούς Συμβούλους της πλειοψηφίας μια σοβαρή και υπεύθυνη στάση, με 

αποφάσεις που θα ληφθούν και θα τηρηθούν και όχι μια πρακτική «η θητεία τελειώνει -πετάμε την 

καυτή πατάτα στην επόμενη δημοτική αρχή». Δεν δικαιολογείται η υπόθεση αυτή να σέρνεται από το 

2010 και να μην έχει υπάρξει ακόμη οριστική λύση, γιατί δεν φρόντισε ο Δήμος να λύσει εγκαίρως το 

πρόβλημα, αλλά το άφησε να χρονίσει και σήμερα να τίθεται σε κίνδυνο η λειτουργία του σχολείου και 

ηρεμία της σχολικής κοινότητας, των μικρών μαθητών, των γονέων και των εκπαιδευτικών του. 

Οι συνάδελφοι ζήτησαν να τεθεί συνολικά εκ νέου το ζήτημα των υποδομών για τα νηπιαγωγεία και να 

αναζητηθούν σταθερές δομές αφού τα ΠΡΟΚΑΤ δεν πρέπει να είναι μόνιμη λύση.  

Επίσης, τέθηκε το θέμα να ζητηθεί συνάντηση (του Συλλόγου μαζί με τις προϊσταμένες) με τον 

Διευθυντή Εκπαίδευσης της Δ Αθήνας για το θέμα των παραρτημάτων και ιδιαίτερα του 3ου 

Νηπιαγωγείου το οποίο θα συνεχίσει να λειτουργεί όπως είναι (με παράρτημα σε μεγάλη απόσταση 

από το κεντρικό κτίριο).  


